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 БЕОГРАД - "Спремни смо да учинимо све да убрзамо европски пут Србије и Босне и
Херцеговине и да успемо да појачамо и економску размену и политичку и културну и
спортску, изјавио је за Радио – телевизију Војводине амбасадор Хрватске у Србији
Жељко Купрешак гостујући у емисији "1 на 1" РТВ-а.

  

Како је Купрешак навео и Србија и регија ће добити једнога доброга пријатеља који ће
здушно подржавати све европске процесе регије, пријатељски, разумевајући тон, однос
који ће помагати и једне и друге и разумевати и једне и друге на свим нивоима.

  

"Сигуран сам да је 66 одсто гласова за на референдуму о приступању Хрватске
Европској унији добра вест за Хрватску, али и за регију, јер регија је један од стубова
наше спољне политике", нагласио је Купрешак.

  

Према његовим речима Хрватска неће употребљавати ништа против других што није
везано уз заједничку тековину Европске уније.

  

"Не бих рекао да је била млака подршка Хрватске приступању ЕУ, оно што је најважније
је да је Хрватска рекла да. Дуготрајан процес преговарања је оставио песимистичан
однос према ЕУ", нагласио је Купрешак.

  

"Европа је другачија него што је била пре десетак година и политичке елите у Хрватској
су могле бити пуно ефикасније у објашњењу јавности шта је ЕУ", рекао је он и додао да
нико не очекује да када уђе у ЕУ да ће бити богатији за 14 дана.
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"Све зависи од нас какву ћемо државу имати, колико ћемо радити, како ћемо се
развијати", истакао је Купрешак.

  

Према његовим речима хрватска министарка иностраних послова Весна Пусић крајем
јануара, 31.1. посетиће Београд на регионалној иницијативи министара иностраних
послова регије.

  

"Биће то добра шанса да се обаве разговори о питањима решавања граница, повлачењу
тужбе, питања мањина, у Европи се сви проблеми решавају разговорима и преговорима",
нагласио је Купрешак.

  

(РТВ)

  

 2 / 2


